
Protokół Nr 191

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 30 listopada 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 900. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

Cz. 1

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 187 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

4. Wyrażenie zgody na realizację wniosków o dofinansowanie ze środków

PFRON do likwidacji barier technicznych.

5. Sprawy różne.

Cz. 2, po sesji Rady Powiatu

1. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na

2021 rok,
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c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 z przeznaczeruem na realizację zadań bieżących

w 2021 roku,

d) zmieniająca uchwałę Nr 20/2017 z dnia 15 lutego 2017r. w sprawie

instrukcji określającej procedury postepowania przy dokonywaniu

scentralizowanych rozliczeń podatku VAT w Powiecie Koneckim

i jego jednostkach budżetowych,

e) zmieniająca uchwałę Nr 150/2016 z dnia 8 grudnia 2016r. w sprawie

wprowadzenia zasad centralizacji rozliczeń podatku od towarów

i usług w Powiecie Koneckim.

2. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 187 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że zaproponowane zmiany wpłynęły na dwa przedłożone do

Rady Powiatu projekty uchwał i dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków

z tytułu:

./ wpływu środków z czterech gmin na Fundusz Wsparcia Państwowej

Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup narzędzi hydraulicznych

w kwocie 70 000 zł,
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./ wpływu środków na realizację programu "Laboratoria Przyszłości" przez

Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy w Baryczy w kwocie

30 000 zł,

./ wpływu środków na zakup pomocy dydaktycznych dla Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich, w kwocie 15 000 zł,

./ wpływu środków na wypłatę rekompensaty operatorom publicznego

transportu zbiorowego z tytułu utraconych przychodów w związku ze

stosowaniem uprawnień do ulgowych przejazdów w kwocie 10 000 zł 

zwróciła uwagę, że jest to pierwsza dotacja przedmiotowa w historii

powiatu.

Zaznaczyła, że w wyniku wprowadzonych zmian wynik budżetu nie uległ

zmianie.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach, po uwzględnieniu w/w zmian i przekazał je pod

obrady, na dzisiejszą sesję Rady Powiatu.

Ad.4

Zarząd wyraził zgodę na realizację przedstawionych przez pracownika

PCPR w Końskich Panią Agnieszkę Galant pIęCIU wniosków

o dofinansowanie ze środków PFRON do likwidacji barier technicznych t.j. do

zakupu pralek automatycznych.

Ad.5

W sprawach różnych:

./ Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa dał pod rozwagę

zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji

i Modernizacji Rolnictwa w celu udzielenia informacji dotyczącej nowych

stawek czynszu za wynajmowane pod działalność Agencji pomieszczenia.

O godz. 922 zakończono cz. I obrad Zarządu.
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o godz. 1400 Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec wznowił

obrady Zarządu.

Ad.!

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła kolejno

projekty uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na

2021 rok,

c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących w 2021 roku,

d) zmieniająca uchwałę Nr 20/2017 z dnia 15 lutego 2017r. w sprawie

instrukcji określającej procedury postepowania przy dokonywaniu

scentralizowanych rozliczeń podatku VAT w Powiecie Koneckim i jego

jednostkach budżetowych,

e) zmieniająca uchwałę Nr 150/2016 z dnia 8 grudnia 2016r. w sprawie

wprowadzenia zasad centralizacji rozliczeń podatku od towarów i usług

w Powiecie Koneckim.

Ad a)

Szczegółowo omówiła proponowane zmiany podkreślając, że zawierają

rozliczenie wynagrodzeń w I Liceum Ogólnokształcącym w Końskich oraz

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Baryczy. Zwróciła

uwagę, że otrzymała informację z Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 3

w Końskich o znacznych brakach środków w pozycji wynagrodzenia.

Nadmieniła, że na rezerwie oświatowej pozostało jedynie 20000 zł.

Zawnioskowała o dokładną analizę arkuszy organizacji szkół i placówek

oświatowych pod kątem znalezienia oszczędności.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 112/2021 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Ad. b)

Stwierdziła, że zmiana w planie dotyczy środków na adaptację

pomieszczenia pod potrzebę montażu tomografu komputerowego i jest to wkład

własny ze środków powiatu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 113/2021 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów

wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na 2021 rok.

Ad. c)

Oznajmiła, że zmiana w planie dotyczy wprowadzenia środków w kwocie

30 000 zł na realizację programu "Laboratoria Przyszłości" w Specjalnym

Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Baryczy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 114/2021 w sprawie zmiany

uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów

wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19

z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących w 2021 roku.

Ad. d), e)

Poinformowała, że proponowane zmiany w obu projektach uchwał

dotyczą procedur związanych z centralizacją rozliczania podatku Vat przez

powiat t.j. m.in. ujednolicenia terminów, opisu faktur dla jednostek

organizacyjnych powiatu.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwały w sprawach:

./ Nr 115/2021 zmieniająca uchwałę Nr 20/2017 z dnia 15 lutego 2017r.

w sprawie instrukcji określającej procedury postepowania przy

dokonywaniu scentralizowanych rozliczeń podatku VAT w Powiecie

Koneckim i jego jednostkach budżetowych,

./ Nr 116/2021 zmieniająca uchwałę Nr 150/2016 z dnia 8 grudnia 2016r.

w sprawie wprowadzenia zasad centralizacji rozliczeń podatku od

towarów i usług w Powiecie Koneckim.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 15°5 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Grzegorz Piec

Wiesław Skowron
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Dariusz Banasik
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